
 

 MOZGÁSSÉRÜLTEK MEZŐKÖVESDI   
 

EGYESÜLETE  
3400 Mezőkövesd, Abkarovits Jenő tér 1.  

Tel  : 49/411-346; 500-169        Adószám:18417803-1-05  

       Fax  : 0649/500-170               Bank Sz.:55100162-12001462  
                   

  

Jegyzőkönyv  

  

  

Helye: 3400 Mezőkövesd, Abkarovits Jenő tér 1. szám az egyesület székháza.  

1.A szerv neve: (a válasz aláhúzandó)  

a.közgyűlés           b.vezetőség              c. kuratórium             d. egyéb:  

  

2.Az ülés időpontja (év/hónap/nap/óra): 2018. Január 03-án szerda 9 óra 00 perc  

  

3. Az ülésen jelen vannak az alábbi személyek: (Közgyűlés esetén ezt a pontot nem kötelező  

kitölteni, ha helyette külön jelenléti ívet csatol!)  

  

4.Az ülésen jelen lévők levezető elnököt, jegyzőkönyvvezetőt és (kizárólag közgyűlés esetében) két 

jegyzőkönyv hitelesítőt választanak.  

  

Az ülést megnyitja Bukta László egyesület elnöke és egyben kéri, az elnökségi ülés megjelent tagjai 

válassza meg levezető elnöknek vagy tegye meg javaslatát a levezető elnök személyére. Más 

személyre javaslat nem érkezett, szavazást kér.  

  

IV-1/2018.(I.03.) sz. HATÁROZAT  

  

A vezetőség egyhangú 7 fő igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül megszavazta az 

elnökségi ülés levezető elnökének: Bukta Lászlót  

  

Levezető elnök neve: Bukta László  

Jegyzőkönyvvezető neve: Lázár Szilárd  

  

4. Levezető elnök köszönti a megjelenteket, a határozatképesség vizsgálata során a megjelentek 

számára tekintettel megállapítja:   

  

Jelen vannak: 7 fő szavazati joggal rendelkező vezetőségi tag  

                5 fő meghívott  

 11 fő szavazati joggal rendelkező vezetőségi tagból 7 fő jelen van. A határozatképességhez 

szükséges 50 %+1fő jelen van. Ez esetben a vezetőségi tagok 72 %-a részt vesz az ülésen.  

  

Megállapítást nyert, hogy az ülés/közgyűlés (a válasz aláhúzandó)  

a. határozatképes  

b. nem határozatképes  

  



2. oldal   
Bukta László elnök: Nagy szeretettel köszönti a vezetőségi ülés valamennyi résztvevőjét. Az elnök 

javaslatot tesz a jegyzőkönyvvezető és két jegyzőkönyv hitelesítő személyére. Jegyzőkönyv vezetőnek 

Lázár Szilárdot, jegyzőkönyv hitelesítőknek pedig Panyi Tündét  és Márkus Mária  Noémit .  

  

IV-2/2018.(I.03.) sz. HATÁROZAT  

 

A vezetőség egyhangú 7 fő igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül megszavazta a 

levezetőelnök által javasolt jegyzőkönyvvezetőt, Lázár Szilárdot és két jegyzőkönyv hitelesítőt: 

Panyi Tündét  és Márkus Mária Noémit   

  

Bukta László elnök: Ismerteti a napirendi pontokat, amit minden érintett megkapott postán   

  

 

 

 

Napirendi pontok  

  

 

1. Tájékoztatás az előző ülés óta történtekről        

           Ea.: Bukta László elnök             

2. Tájékoztató a MEOSZ 2017 december 18-i üléséről  

           Ea.: Bukta László elnök  

3.beszámolók megvitatása, elfogadása: Sorstársi tanácsadók beszámolói  

                 Ea.: Panyi Tünde                 

              4. Esélyórákkal kapcsolatos tudnivalók  

                                Ea.: Panyi Tünde, Komjáthy Zsolt óraadó munkatársak   

              5.’Kéz a kézben’ támogató szolgálat 2018.évi működésével kapcsolatos tervek  

                               Ea: Korenné Orosz Edit szolgáltvezető  

              6.Egyéb közérdekű bejelentések  

         Ea: Bukta László elnök  

              7.Indítványok, javaslatok, egyebek  

   

 

 

 

 

IV-3/2018.(I.03.) sz. HATÁROZAT  

 

 

 

  

A vezetőség egyhangú 7 fő igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül megszavazta az 

előzetesen megküldött és a levezető elnök által ismertetett napirendi pontokat. Indítvány javaslat más 

napirendi pontra nem érkezett.  

 

  



3. oldal   
Bukta László elnök: Köszöntötte a megjelent elnökségi tagokat. Az elnökségi tagokból jelen van 7 

fő, megállapította, hogy az ülés határozatképes.   

  

 

 

 

1.Tájékoztatás az előző Elnökségi ülés óta történtekről  

 

Személyváltás történt egyesületünk dolgozóinak körében. Harangozó Péter kollégánk elment 

egyesületünktől., helyette Tóth Lászlóné dolgozik velünk a továbbiakban. A kormányhivatallal, 

szerződés kötés történt 2018 január elsejétől 2018 december 31-ig  19 főre. MEOSZ  támogatás 

növelésére lehet számítani. Támogató szolgálatoknál szerződés módosítás történt. banki támogatást 

várunk, bár be van ígérve és törvénybe lett iktatva, ha még sem lesz, márciusban vissza kell állni .A 

minimálbér, 128 000-ről 180500-ra emelkedett. Erzsébet program, karácsony előtt indult, a hozzánk 

fordulóknak, ebben is tudunk segíteni Gépjárműszerzési támogatásnál, kettő új igénylési lehetőség 

van mopedesek kerekes széket használók az igénylést, december 21-ig kellett leadniuk. Az igénylők 

értesítést kapnak a döntésről. Egyterű járműre is lehet pályázni, amibe kerekesszékből be lehet ülni 

. Ennél a támogatási formánál használt autó is lehet , 6 évnél nem idősebb a vételár 50 % ára érhető 

el támogatás Az autó plusz „B” típusu támogatásnál a felét támogatják, a vételárnak márciustól , 

szeptember végéig lehet igényelni. Saját, részre vagy közvetlen hozzátartozó igényelhet , 

amennyiben akár saját, akár közvetlen hozzátartó ( élettárs szülő , gyermek házastárs ) rendelkezik, 

jogosítvánnyal . Használt járműnél 600 000 ft igényelhető új járműnél 1 millió forint Megyén belül 

kijelölt pontok vannak, Borsod megyében, ez Kazincbarcika. A dolgozóinknak, bármilyen változás 

esetén, a jövedelem igazolást, (bankszámla kivonat ) be kell hozni kérte Bukta László elnök 

Nyugdíjazásnál, öregségi nyugdíj esetén levélben érdeklődnek, megtartja-e rokkantnyugdíját az 

érintett, vagy az öregségi nyugdíjat választja.   

 

 

 

2. Tájékoztató a MEOSZ 2017 december 18-i üléséről 

 

Márciusban indul a MEOSZ nagy projektje az elnökség kéri a tagegyesületek segítségét is nyelvi 

képzésről kaptunk, értesítést egyesületünk dolgozói közül többen igényelnék Elnökünk elmondása 

szerint, igen bonyolult a visszaigazolás formája amennyiben megfelelő lehetőséget találunk , 

mindenképpen beindítjuk a nyelvi képzést. A médiában kell visszaigazolnunk Az MNB –től kapott 

Ford Custom autót a borsod online 30 ezer forintért ajánlott annyi helyet, ami kb egy névjegykártya 

helyes elég szegényes az összeghez képest ezért az Észak- Magyarország című megyei lapban és a 

mezőkövesdi városi tv ben jelentetjük meg az autóról szóló cikket illetve riportot  Erdős Marietta : 

Egyesületünknek, van kettő ifjúsági állandó programja, egy időskorúaknak rendezett program, 

amelyek mindegyike év végén kerül megrendezésre. Kérdezi, csinálhatnánk-e tavaszra is valami 

programot amit szintén állandóvá kellene tenni. Bukta László elnök támogatja a felvetést, egyetért 

azzal, hogy év végéig állandó  program nélkül van egyesületünk. A tavaszi programot akár 

mezőcsáti  telephelyünkön is megrendezhetjük. A rendezvényekkel kapcsolatban hangzott még el, 

hogy a mezőkeresztesi férfikórust ne felejtsük el meghívni a fellépők közé. többször is jelezték, 

hogy szívesen eljönnének mint fellépők rendezvényeinkre. A felvetéssel, az elnökség egyetértett , 

mivel nívós országosan is elismert férfikórusról van szó. Utolsó rendezvényünkre, ami a nagysikert 

aratott Idősek napi rendezvény volt, Szíj Melinda művésznő, 80 ezer forintért jött el Győrből. 

hasonló előadókat keressünk, mind előadói szinten, mind a díjazás szintjén kérte Bukta László elnök 

Fontos még, a helyi Művelődési Ház igazgatójának levelet kell írnunk a kerekes székes fellépők 



4. oldal   
akadálymentes bejutásával kapcsolatban. Erdős Marietta kérte, hogy a honlapra tegyük fel a helyi 

illetve környékbeli civilek egyesületek elérhetőségét Mezőkeresztesen megszűnt a foglalkoztató 

amit csak pelenkázó üzemnek  ismertek, mintegy 100 embernek adott munkát. Szomorúan vettük 

tudomásul amunkahelymegszűnését Komjáthy Zsolt Kérdezte, hogy elhunyt elnökségi tagunk 

helyett még nincsen kiválasztva. A soron következő küldöttgyűlés elsődleges feladatai között 

szerepel ez is válaszolt a feltett kérdésre  Bukta László elnök  

 

 

 

 

IV-4/2018.(I.03.) sz. HATÁROZAT  

  

Az elnökség 7 fő igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül elfogadta a beszámolót az előző 

ülés óta történtekről.  

 

 

 

 

3. Szekciók. klubok beszámoltatása- Reuma, természetgyógyász, Ifjúsági tagozat 

 

 

Tisztújító gyűlés lesz a MEOSZ .Heine Medin szekció elhunyt vezetője helyére új vezetőt kell 

választanunk a 17 fős baráti társaságból azóta, Kovács Ferenc sorstársunk is elhunyt Az országos 

találkozón felmerült az Eü. kártya készítése is, ami Hollandiában, Svédországban és 

Németországban is remekül működik. Ezzel a Kártyával a Heine-Medine betegek Kezeléseknél 

szűrővizsgálatoknál nagy hasznát vennék. A kártya jelentősen megkönnyítené életvitelüket. Előzetes 

tervek szerint a szabvány méretű plasztik kártyára gondoltak.   

 

4.A Duna Lising képviselői részt vettek a MEOSZ utolsó elnökségi ülésén a lehetőség autó nem 

fogadta el a meghívást. Lázár János bejelentette, hogy változni fog a támogatás formája és rendszere, 

ezért később ül le a megbeszélésre . A szövetség összegzése szerint: A Suzuki nem megfelelő és nem 

elfogadható, az új plusz személygépkocsi. támogatástól függetlenül. Az ügyintézés nehézségei sok 

gondot okoznak, közösségünknek . az elérhető pontok szintén gondot okoznak gyerekcipőben jár az 

ügyintézés  a THM nem elfogadható számunkra az összehívott érdekképviseleti fórumon, a Duna 

Lising nem jelent meg egyedül a MEOSZ  tájékozódott a piaci feltételekről és a vásárlási 

lehetőségekről. Milyen lépéseket tudnának tenni, a rendszernek kedvező kondíciók változtatására? 

Volt-e a tárca részéről, változtatási igény? 2018-tól, megszűnik, a kötelező hitelfelvétel illetve a 

készpénzes vásárlás bevezetésre kerül mondta el a Duna Lising képviselője. A kamat terheket is 

csökkenteni szeretnék 22-23%ról 9-9.5%ra. Nem lesz kötelező a hitel, egy számjegyű lesz a THM. 

Országos lefedettséget növelni kívánják a kérelmezőnek minél kevesebbet kelljen utaznia. 

 

 

5. ’Kéz a kézben ’támogató szolgálat működésével kapcsolatos, I-III negyedévi jelentés  

 

 Nem kap több feladategységet támogató és szállító szolgálatunk . Annak ellenére, hogy 5000 

feladategységet is tudnánk teljesíteni, idén is 3811 feladategységet kaptunk. Szolgálatunk részére 

küldik a nyertes pályázatról az értesítést, amit osztunk 12-vel és így kapjuk a havi támogatás összegét. 

Ismertette beszámolójában Korenné Orosz Edit szolgálatvezető   

  



5. oldal   
 

 

 6. Indítványok javaslatok, egyebek Indítvány 

javaslat, nem érkezett.   

  

  

 

 

  

k.m.f.  

  

  

  

     ……………………………………………..         ---------------------------------------------  

   Panyi Tünde   hitelesítő                                  Márkus Mária Noémi hitelesítő  

  

  

  

…………………………………………………  

Lázár Szilárd jegyzőkönyvvezető  


